
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-17, § 25 

 

 Tid: 17 september 2009 kl 16.00 – 16.30 

   

 Plats: Stora Kollegiet, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 september 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katarina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M) 

Anders Alvebäck (M)   

Per Hallberg (M)  

Claes Fleming (FP)     

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)    

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
  

§ 25 

Utredning om att göra Energicentrum till en permanent verksamhet.  

Svar på remiss 

Dnr E2009-000-01250 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av miljöförvaltningens 

 förslag med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 26 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (M) och ledamoten Gulan Avci (FP) ställer sig 

 bakom kontorets förslag (se beslutet).  

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S), ledamoten Emilia Hagberg (MP)  

  och ledamoten Emilia Hagberg (MP) föreslår följande: 

  

 1 Avslå kontorets förslag till beslut 

 2 Förorda det tredje alternativet vid en permanentning av verksamheten 

 

 Vi anser att det tredje alternativet motsvarar bäst mot de kraven som kommer att 

 ställas framöver. Miljförvaltningen bedömer att det tredje alternativet är också den 

 mest kostnadseffektiva lösningen. När det gäller kostnaderna så borde det vara så 

 att det som är långsiktigt effektivt bör givetvis prioriteras.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.   

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S), ledamoten Emilia Hagberg (MP)  

och ledamoten Ann-Margarethe Livh (V) med hänvisning till sitt gemensamma 

förslag. 

 

 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


